
Fäxhult    PROTOKOLL 
Samfällighetsförening 
512 94 HOLSLJUNGA   2021-11-21 

 

Art: Styrelsemöte 

Tid: 11.00 – 13.00 

Plats: Hemma hos Tony 

Närv: Eva Bäcklund   

 Tony Hjortsberg 

 Lena Söderqvist 

 Eva Larsson 

 Eira Hallikainen 

 Stefan Arvidsson  ej närv. Andreas Eriksson-Sik 

 

§  1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§  2 Val av sekreterare 
 Till sekreterare för mötet valdes Eva Larsson. 

 

§  3 Val justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Stefan Arvidsson. 

 

§  4 Dagordningen 
 Dagordningen upplästes och godkändes. 

 

§ 5 Föregående mötes protokoll 
Gicks igenom och BESLÖTS att faktura och årsmötesprotokoll inte ska skickas i 

samma mejl, då många missar fakturan. 

Allabåtplatser är uppmärkta av Andreas och Eva B.  

  

§  6 Ekonom 
 Vi har en god ekonomi. 

 Tony tar kontakt med Svenljunga Kommun angående vägbidraget. 

 Han anser att vi bör få mer än 1368:- 

 

§ 7 Redovisning av arbetsgrupperna 
 Bryggor 

 Landgångarna ska ses över för ev. renovering och/eller förlängning. 

 Betongringar/Brunnsringar kollar Eva med Kinds Cement. 

  

 Parkområde 

 Dynbox ska köpas in. 



 Vattenfall ska nu installera en elmätare (äntligen) 

 

 Brunnar 

 Ska köpa in ett reservaggregat 

 

 Vägar 

 Stefan vill höja vägarna. Vi tar upp frågan igen på marsmötet. Skötsellista på 

vägarna är utskickad till åretruntboende. 

 

 Trivselgrupp 

 - 

 

 Hemsida 

 - 

 

 Grannsamverkan 

 - 

 

§ 8 Kommande aktiviteter 
Nästa styrelsemöte 20/3 kl. 11.00, hemma hos Eira, Strandstigen. 

 

• Vägåtgärder 

• Bryggåtgärder 

• Fundera kring budget. 

 

 

§ 9 Övriga frågor 
Seija har varit i kontakt med kommunen om vattennivån i sjön. Föreningen vill 

gärna veta hur diskussionen går vidare. 

 Lennart är positiv med att sälja vår fritidskarta till Gräne gård. 

Eva och Eva har varit och tittat på branddammen som knappt syns längre. Vi 

måste röja runt den. Stefan kollar med Larry (Svenljunga kommun) och hans 

gubbar om dom kan hjälpa oss med detta. 

Eva ringer Lars-Gunnar Claesson och pratar om träden och hur han ställer sig 

till röjningen runt dammen. 

 

§ 10 Mötets avslutning 
  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 Svenljunga 2021-11-21 

 

Vid protokollet   Justeras 

  

 

 

Eva Larsson    Stefan Arvidsson 


